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Ad. 1. 

 Obrady VII Sesji Rady Gminy w Dobryszycach w dniu 31 marca 2011 r.                           

otworzył oraz przedstawił proponowany porządek obrad Pan Grzegorz Zasempa - 

Przewodniczący Rady Gminy. 

 

 W związku z omówieniem na posiedzeniach komisji sprawy zbycia nieruchomości  

położonej przy drodze do Galonek oraz wnioskiem Pana Jana Pawlikowskiego – Wójta 

Gminy o wycofanie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości Pana Jana 

Pawlikowskiego - Wójta Gminy                Pan Grzegorz Zasempa – Przewodniczący Rady 

Gminy zwrócił się o wycofanie z porządku obrad przedmiotowej uchwały. 

    

Porządek VII sesji Rady Gminy w Dobryszycach z wprowadzoną zmianą odnośnie 

wycofania uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości został przyjęty                  

po przegłosowaniu – 11 głosów za, 4 osoby nieobecne ( Pani Agnieszka Gal,                                  

Pan Piotr Mroczkowski, Pan Wiesław Olejnik, Pan Artur Kapuściński )  

 

Ad.2. 

Protokół Nr 6/2011 z VI Sesji Rady Gminy z dnia 28 lutego 2011 r. został przyjęty                                   

po przegłosowaniu – 11 głosów za, 4 osoby nieobecne 

 

Ad.3. 

 

 Pan Grzegorz Zasempa – Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że kolejnym 

punktem obrad będzie podjęcie uchwał i jako pierwsza będzie podejmowana uchwała                      

w sprawie zmian w budżecie Gminy Dobryszyce na 2011 rok. 
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Ad.3.a.  

 Przed przystąpieniem do podjęcia uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Dobryszyce na 2011 rok Pani Małgorzata Szewczyk - Skarbnik Gminy poinformowała, że 

wprowadzenie zmian w budżecie podyktowane jest głównie następującymi kwestiami: 

1) Wprowadzenie kwoty 9.710 zł otrzymanej z Głównego Urzędu Statystycznego na 

przeprowadzenie narodowego spisu powszechnego. 

2) W związku z otrzymaniem dotacji z Gminy Kleszczów wprowadzenie kwoty 250 tys. zł na 

zakup ciągnika z pługiem. 

3) Wprowadzenie dotacji celowej w wysokości 609 zł z przeznaczeniem na wypłatę 

wynagrodzenia za sprawowanie opieki. 

4) Ponadto z zaistniałymi zmianami w budżecie Gminy zmianie uległa również Wieloletnia 

Prognoza Finansowa na lata 2011 – 2017. 

 

 Pan Grzegorz Zasempa – Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść uchwały                  

w sprawie zmian w budżecie Gminy Dobryszyce na 2011 rok. 

 

Uchwała została podjęta po przegłosowaniu – 11 głosów za, 4 osoby nieobecne 

Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad.3.b. 

 Pan Grzegorz Zasempa – Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść uchwały                  

w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2011 – 2017. 

 

Uchwała została podjęta po przegłosowaniu – 11 głosów za, 4 osoby nieobecne 

Uchwała w załączeniu do protokołu. 
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Adnotacja: W obradach VII sesji Rady Gminy udział wzięła Pani Agnieszka Gal – Radna 

Rady Gminy. 

  

Ad.3.c. 

 Pan Grzegorz Zasempa – Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść uchwały                  

w sprawie zaciągnięcia kredytu bankowego.  

 

Uchwała została podjęta po przegłosowaniu – 12 głosów za, 3 osoby nieobecne 

Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad.3.d. 

 Pan Grzegorz Zasempa – Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść uchwały                  

w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej.  

 

Uchwała została podjęta po przegłosowaniu – 12 głosów za, 3 osoby nieobecne 

Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad.3.e. 

 Pan Grzegorz Zasempa – Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść uchwały                  

w sprawie zaciągnięcia pożyczki z budżetu państwa na wyprzedzające finansowanie                         

w ramach PROW 2007 – 2013. 

 

Uchwała została podjęta po przegłosowaniu – 12 głosów za, 3 osoby nieobecne 

Uchwała w załączeniu do protokołu. 
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Ad.3.f. 

 Przed przystąpieniem do podjęcia uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy                          

w miejscowości Blok Dobryszyce Pan Grzegorz Zasempa – Przewodniczący Rady Gminy 

poinformował, że na posiedzeniach Komisji Radni przychylili się do propozycji nazwy ulicy 

Lipowa.  

 

 Pan Jerzy Gal – sołtys sołectwa Blok Dobryszyce zgłosił wniosek o nadanie nazwy 

ulicy Świerkowa. 

 

Wniosek zgłoszony przez Pana Jerzego Gal – sołtysa sołectwa Blok Dobryszyce 

przeszedł po przegłosowaniu – 10 głosów za, 2 głosy wstrzymujące, 3 osoby nieobecne. 

 

Pan Grzegorz Zasempa – Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść uchwały                  

w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Blok Dobryszyce. 

 

Uchwała została podjęta po przegłosowaniu – 12 głosów za, 3 osoby nieobecne 

Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad.3.g 

 Przed przystąpieniem do głosowania kolejnej uchwały głos zabrał                                          

Pan Jan Pawlikowski – Wójt Gminy, który poinformował, że plan kadencyjny wytycza 

kierunki działań. m.in. wykonanie około 12 – 15 km dróg z destruktu; budowa chodników,                   

o których wcześniej dyskutowano; postawienie kilkunastu przystanków autobusowych; 

remonty dróg; wykonanie oświetlenia ulicznego; sprawy kulturalno – oświatowe ( remonty 

świetlic, boiska sportowe, termomodernizacja szkół i Urzędu Gminy, budowa magazynku 

sportowego w Bloku Dobryszyce ). Aby zrealizować w całości ten plan brakuje około                     

1,5 mln zł. Ponadto główne zadania inwestycyjne są zrealizowane lub są w trakcie realizacji 
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np. kanalizacja Zdania – Rożny – Galonki, pozostaje ostatni obszar do kanalizacji w Bloku 

Dobryszyce. W planie nie ma zapisanych zamierzeń nie związanych z finansami, do 

publikacji uchwały nie będziemy podawać nazwisk, które zostały zapisane przy zadaniach 

związanych z drogami z uwagi na ochronę danych.  

 

 Pan Kazimierz Tatara – Radny Rady Gminy zwrócił się o umieszczenie w planie 

kadencyjnym zakupu przystanku w Zalesiczkach, drogi do pana Maciejewskiego, łącznika 

Kolonia Dobryszyce – ul. Źródlana. 

 

 Pan Zdzisław Laskowski – Radny Rady Gminy zwrócił się o umieszczenie w planie 

kadencyjnym zapisu zakupu działki i urządzenie jej pod parking naprzeciwko Urzędu Gminy 

na lata 2011 – 2012. 

   

 Pan Jan Adamus – Radny Rady Gminy zwrócił się o umieszczenie w planie 

kadencyjnym wsparcia budowy drogi od pana Adamusa do drogi powiatowej Kamieńsk - 

Kleszczów. 

 

 Pani Katarzyna Wlaźlak – Radna Rady Gminy zapytała o to, gdzie znajdują się 

boiska trawiaste, na które przeznaczono w planie kadencyjnym 20 tys. zł. 

 

 Pan Jan Pawlikowski – Wójt Gminy odpowiedział, że mamy 4 boiska trawiaste, które 

znajdują się w Wiewiórowie, Rożnach,  Zdani i w Bloku Dobryszyce ( za Bioagro ). Kwota 

20 tys. zł obejmuje bieżące utrzymanie tych boisk tj. koszenie, nawożenie. 

 

Adnotacja: W obradach VII sesji Rady Gminy udział wziął Pan Wiesław Olejnik – Radny 

Rady Gminy. 
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 Pan Grzegorz Zasempa – Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść uchwały                  

w sprawie uchwalenia programu gospodarczego Gminy Dobryszyce na lata 2011 – 2014                  

z uwzględnieniem wniosków zgłoszonych przez Pana Kazimierza Tatarę – Radnego Rady 

Gminy i Pana Zdzisława Laskowskiego – Radnego Rady Gminy.  

 

Uchwała została podjęta po przegłosowaniu – 13 głosów za, 2 osoby nieobecne 

Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad.3.h. 

 Pan Grzegorz Zasempa – Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść uchwały                  

w sprawie współdziałania Gminy Dobryszyce z Gminą Lgota Wielka w realizacji zadania 

publicznego polegającego na wsparciu osób przewlekle psychicznie chorych i upośledzonych 

umysłowo,  zamieszkałych na terenie Gminy Dobryszyce, w zakresie zapewnienia im 

psychiatrycznej opieki zdrowotnej oraz rehabilitacji społecznej poprzez uczestnictwo                     

w Środowiskowym Domu Samopomocy w Krępie  

  

 Pani Anna Soból – Kierownik GOPS w Dobryszycach poinformowała, że na dzień 

dzisiejszy do Domu Samopomocy w Krępie dowożone są dwie osoby z terenu Gminy 

Dobryszyce, a Gmina z tego tytułu nie ponosi żadnych kosztów. 

   

Uchwała została podjęta po przegłosowaniu – 13 głosów za, 2 osoby nieobecne 

Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad.4. 

 W punkcie tym zostało przedłożone Radzie Gminy sprawozdanie z wykonania 

budżetu Gminy Dobryszyce za 2010 rok ( sprawozdanie w załączeniu do protokołu ). 
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Ad.5. 

 Pani Anna Soból – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej                                 

w Dobryszycach przedstawiła sprawozdanie z działalności GOPS w Dobryszycach                          

za 2010 rok oraz udzieliła ustnych wyjaśnień na pytania Radnych ( sprawozdanie                             

w załączeniu do protokołu ).  

 

Ad.6. 

 Pan Jan Pawlikowski – Wójt Gminy przedstawił informację odnośnie kosztów 

utrzymania Gminnego Ośrodka Zdrowia w Dobryszycach za okres, od kiedy ośrodek zdrowia 

został przejęty przez Gminę tj. od września do grudnia 2010 roku oraz za I kwartał 2011 roku 

( informacja w załączeniu do protokołu ).  

 

Ponadto Pan Jan Pawlikowski – Wójt Gminy udzielił następujących informacji.                

We wrześniu 2010 roku Gmina Dobryszyce przejęła na własność budynek ośrodka zdrowia, 

usługa medyczna jest nadal prowadzona przez Szpital Powiatowy w Radomsku. Bieżącymi 

kosztami utrzymania ośrodka obciążony jest Szpital Powiatowy w Radomsku. Koszty 

utrzymania ośrodka zdrowia zamykają się w kwocie około 300 tys. zł rocznie, kontrakt na ten 

ośrodek zdrowia wynosi około 240 tys. zł rocznie. W ramach tego kontraktu muszą zmieścić 

się koszty utrzymania ośrodka i personelu, wszystkiego co jest związane z funkcjonowaniem 

ośrodka. We wrześniu podczas podpisania aktu notarialnego, Wójt Gminy podpisał umowę 

użyczenia, na podstawie której Szpital Powiatowy może świadczyć w ośrodku zdrowia                     

w Dobryszycach usługę medyczną. W ramach tego użyczenia ówczesny Dyrektor Szpitala 

Powiatowego Pan Kapała zadeklarował, że ośrodek będzie prowadził dla mieszkańców 

dodatkową usługę medyczną. W październiku czy listopadzie okazało się, że Szpital 

Powiatowy nie może świadczyć dodatkowej medycznej usługi zamiejscowej np. 

kardiologicznej, ponieważ wyklucza to kontrakt z NFZ. Prawdopodobnie to co mamy nie 

będzie prowadzone, bowiem w ośrodku zdrowia może być prowadzona tylko podstawowa 

usługa medyczna – lekarz pierwszego kontaktu. Odbyło się spotkanie z Panem Starostą oraz 

obecnym dyrektorem Szpitala Powiatowego, który ma przedstawić koszty prowadzenia 

ośrodka zdrowia w Dobryszycach oraz to, czy Szpital na tym zarabia, czy dokłada do tej 
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usługi. Na podstawie tej informacji będziemy wiedzieli, czy Gminie opłaca się podpisać 

kontrakt z NFZ na prowadzenie usługi medycznej. 

W związku z tym, że na świadczenie podstawowej usługi medycznej potrzebne są 

takie pomieszczenia jak: gabinet lekarski, punkt zabiegowy, sanitariaty, toalety, rejestracja,  

to z punktu widzenia Gminy nie ma możliwości wykorzystania wszystkich pomieszczeń 

ośrodka zdrowia. W związku z tym można by wynająć wolne pomieszczenia innym 

podmiotom świadczącym usługę specjalistyczną. Jednak istnieje uchwała Rady Powiatu, 

która zabrania samorządom wynajmowania pomieszczeń przekazanych ośrodków zdrowia 

prywatnym podmiotom na prowadzenie specjalistycznej usługi medycznej. W związku                     

z powyższym Starosta Powiatu zgłosił sugestię, aby złożyć wniosek do Rady Powiatu o to, 

aby Rada Powiatu wycofała się z takiego zapisu uchwały.      

 

Głos zabrał Pan Radosław Pigoń – Dyrektor Szpitala Powiatowego w Radomsku, 

który udzielił m.in. takich informacji. Od miesiąca jest dyrektorem Szpitala Powiatowego            

w Radomsku. Można mówić o zapaści finansowej szpitala, ponieważ posiada on zadłużenie 

na około 300 mln zł, które ciągle rośnie. Obecne działania sprowadzają się do znalezienia 

dużych oszczędności, zamiana zobowiązań krótkoterminowych na długoterminowych,                   

aby szpital mógł w miarę normalnie funkcjonować. Do końca półrocza br. szpital ma zostać 

przeniesiony do nowego budynku, wtedy będą nowe kontrakty na nowe oddziały. 

Prowadzone są rozmowy ze specjalistami z całego kraju, którzy są zainteresowani pracą               

w nowym szpitalu.  

Jeżeli chodzi o ośrodki zdrowia, to z dniem 1 marca br. NFZ nie zezwala na 

prowadzenie usługi specjalistycznej po za miejscem wygranego konkursu. W związku z tym 

do końca kwietnia br. ma zostać zamknięta poradnia K w ośrodku zdrowia w Dobryszycach. 

Aby na nowo otworzyć poradnię K zgodnie z prawem, to potrzebne jest minimum 100 tys. zł 

wkładu własnego na wyposażenie tej poradni. Jeżeli chodzi o utrzymanie ośrodka zdrowia                      

w Dobryszycach, to Szpitalowi nie opłaca się go utrzymywać, w skali roku koszty wychodzą 

raczej na zero. W ramach kontraktu z NFZ nie było żadnego dofinansowania na prowadzenie 

usługi pozamiejscowej, tylko na pomoc nocną i świąteczną. Przy deklaracjach mniej niż 2 tys. 

pacjentów trudne jest prowadzenie ośrodka zdrowia. Dyrektor Szpitala zwróci się do 



9 

 

obecnego kierownika ośrodka zdrowia w Dobryszycach o ponowne zebranie deklaracji,                

aby mieć informację ilu będzie pacjentów tego ośrodka.  

W wyniku odbytej dyskusji odnośnie ośrodka zdrowia w Dobryszycach                          

Pan Grzegorz Zasempa – Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że do Rady Powiatu 

zostanie skierowany wniosek, aby zmienić uchwałę Radę Powiatu zakazującą prowadzenia 

usługi medycznej przez podmioty prywatne. 

 

 Pan Henryk Skóra – mieszkaniec Dobryszyc zwrócił się do Starosty Powiatu                         

w następujących sprawach: 

1)Przejęcie przez Powiat drogi gminnej Dobryszyce – Rożny, która wcześniej była drogą 

powiatową, a na której obecnie jest nic nie wykonywane np. należałoby postawić znaki 

ograniczające wjazd z dużym tonażem, namalować oznakowania na jezdni.   

2) Prawidłowe postawienie tzw. witaczy przy wjeździe do Gminy Dobryszyc przy drogach 

powiatowych. 

 

 Pani Krystyna Siewior – mieszkanka Dobryszyc zwróciła się do Starosty Powiatu               

w sprawie wykonania 100 m chodnika na ul. Wieluńskiej przy drodze powiatowej oraz 

zamalowanie przejścia dla pieszych.  

 

 Pan Robert Zakrzewski – Starosta Powiatu wyjaśnił, że jeżeli do Starostwa jako 

zarządcy dróg powiatowych wpłyną odpowiednie wnioski, to Naczelnikowi zostanie zlecona 

analiza ich stanu faktycznego i celowość realizacji tych wniosków.  

 

Ad.7. 

 Informację o zimowym utrzymaniu dróg i chodników przedstawił                                         

Pan Jan Pawlikowski – Wójt Gminy ( informacja w załączeniu do protokołu ).  
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Ad.8. 

 Pan Jan Pawlikowski – Wójt Gminy udzielił następujących informacji o działaniach 

w okresie międzysesyjnym: 

1)Otrzymaliśmy pozwolenie na budowę kanalizacji Zdania – Rożny – Galonki, wszystkie 

terminy na odwołanie minęły. W tym tygodniu odbyło się spotkanie z inspektorem nadzoru, 

przedstawicielem wykonawcy i osobą nadzorującą prace, na którym przedstawiono 

harmonogram realizacji tego zadania. Mają pracować trzy ekipy, jedna ekipa ma pracować na 

tym odcinku dokończeniowym, druga ekipa ma pracować na drogach, trzecia ekipa ma 

wykonywać czyszczenie i płukanie sieci. Zgodnie z umową zadanie ma być zrealizowane do 

końca kwietnia br. Ponadto wykonawcy przypomniano zapisy specyfikacji dotyczące 

odtworzenie stanu jaki powinien być na koniec zakończenia robót. 

2) Mamy wydane pozwolenie na budowę kanalizacji w Bloku Dobryszyce na jedną część,             

w ciągu kilku dni powinien uprawomocnić się jeden podpis. W kwietniu br. będzie składany 

wniosek do Urzędu Marszałkowskiego na dofinansowanie tego zadania. Jeżeli chodzi o inne 

dofinansowanie takiego zadania, to WFOŚ przekazuje 15% wartości inwestycji w postaci 

dotacji. Po za tym VAT, który mamy zapłacić jest zwracany z Urzędu Skarbowego.                             

W planie inwestycyjnym zapisana kwota powinna wystarczyć na zrealizowanie inwestycji             

o wartości 4 mln zł.  

3) Zostało złożone zapotrzebowanie na zakup dwóch przystanków, jeden będzie postawiony 

naprzeciwko Urzędu Gminy, a drugi będzie postawiony w Rożnach. Proboszcz parafii                      

w Dobryszycach podpisał oświadczenie, że zezwala Gminie na rozbiórkę starego przystanku, 

który znajduje się na gruncie parafialnym. 

4) W związku z wejściem w życie przepisów odnośnie uregulowania spraw przystanków 

autobusowych najprawdopodobniej w kwietniu br. zostanie podjęta uchwała w sprawie opłat 

za korzystanie z przystanków przez przewoźników. Zgodnie z nową ustawą właścicielem 

przystanków na terenie gminy jest Gmina, która utrzymuje przystanki i z tego tytułu pobiera 

opłatę w maksymalnej wysokości 50 gr za jeden postój na przystanku. 
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5) W przyszłym tygodniu przyjedzie firma wykonująca boisko w Bloku Dobryszyce.                  

W międzyczasie zostanie zakupione ogrodzenie na boisko. Jeżeli się uda zanim firma będzie 

kładła ostateczną nawierzchnię, to powinno być wykonane ogrodzenie w części  

podstawowej.  Zrealizowanie boiska jest to kwestia dwóch tygodni. 

6) Jeżeli chodzi o drogi z destruktu, to Generalna Dyrekcja Dróg Krajowych i Autostrad 

zleciła wykonanie projektu przebudowy odcinka drogi nr 1. Jednocześnie są prowadzone 

uzgodnienia w kierunku przebudowy autostrady. Jednak nie wiadomo, czy w tym roku będzie 

nowa nakładka i frezowanie, czy może od przyszłego roku przebudowa w kierunku nowej 

autostrady i też frezowanie, ale jest to kwestia dwóch lat. Wójt Gminy ma zapewnienie 

kierownika Szkupa, że jeżeli będzie cokolwiek wiadomo to zostanie przekazana informacja.     

7) Złożenie informacji przez Radnych i sołtysów w sekretariacie Urzędu Gminy odnośnie 

tego, gdzie należy wyrównać drogę, ponieważ w przyszłym tygodniu najprawdopodobniej 

będziemy mieli równiarkę.  

8) Z firmą PAMAR będzie podpisane porozumienie na odbiór szkła. 

9) Od maja br. ma jeździć autobus szkolny na Blok Dobryszyce przez Białą Górę, Malutkie        

w celu dowozu uczniów do szkoły. 

 

Ad.9. 

 Pani Agnieszka Gal – Radna Rady Gminy zwróciła się do Wójta Gminy w sprawie 

posprzątania śmieci znajdujących się przy pojemnikach na selektywną zbiórkę śmieci.   

    

W związku z pismem pracowników Publicznego Przedszkola w Dobryszycach               

Pan Wiesław Olejnik – Radny Rady Gminy zapytał Wójta Gminy o to, jakie są plany 

odnośnie organizacji przedszkola, a jeśli są, to jakie będą skutki kadrowe, finansowe, 

społeczne w ramach organizacji wychowania, kształcenia i opieki dla przedszkolaków. 

 

Pan Jan Pawlikowski – Wójt Gminy poinformował, że w/w temat był już częściowo 

omówiony na posiedzeniach komisji, ale będzie on jeszcze przedmiotem dyskusji na 
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kolejnych posiedzeniach. Zmiana organizacji nie może nieść skutków w postaci pogorszenia 

opieki, wychowania, zwolnień pracowników. Jeżeli coś byłoby robione to tylko dlatego,               

że widzimy pewne oszczędności oraz poprawę funkcjonowania i zarządzania w placówkach 

oświatowych, w tym przedszkola. Po za tym odbyło się spotkanie z pracownikami 

Publicznego Przedszkola w Dobryszycach, na którym Wójt Gminy odpowiedział na pytania 

pracowników.  

 

Pani Katarzyna Wlaźlak – Radna Rady Gminy zwróciła się do Wójta Gminy                    

z zapytaniem odnośnie budowy magazynku na sprzęt sportowy przy sali gimnastycznej                     

w Bloku Dobryszyce.  

 

Pan Jan Pawlikowski – Wójt Gminy poinformował, że na kolejnych posiedzeniach 

Komisji i sesji Radni zostaną zapoznani, co będzie zrealizowane w ramach budowy 

magazynku na sprzęt sportowy. 

 

Pan Wiesław Olejnik – Radny Rady Gminy zapytał Wójta Gminy o to, kto ustala 

stawki czynszu w Domach Nauczyciela. 

 

Pan Jan Pawlikowski – Wójt Gminy poinformował, że zasady ustalenia czynszu 

określa uchwała Rada Gminy, która była podjęta w poprzedniej kadencji. Wójt Gminy                    

w drodze zarządzenia każdorazowo określa wysokość stawki czynszu, a stawki za ogrzewanie 

odnoszą się do rzeczywistych kosztów.    

 

 W punkcie tym odbyła się dyskusja w związku z poruszonymi sprawami przez 

nauczycieli - mieszkańców Domów Nauczyciela w Dobryszycach, które dotyczyły takich 

kwestii jak: 

1) Podwyższanie czynszu w mieszkaniach w Domu Nauczyciela. 
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2) Ponoszenie wysokich kosztów za ogrzewanie w/w budynkach spowodowane m.in. tym, że 

jest niewłaściwy piec co, zakup węgla jest dokonywany w okresie kiedy jest on najdroższy.  

3) Przeprowadzenie remontów w/w budynków dotyczące m.in. naprawy dachu, wymiany 

okien, zapewnienia prawidłowego funkcjonowania kanalizacji.    

 Pan Grzegorz Zasempa – Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że sprawa 

Domów Nauczyciela musi ponownie trafić na posiedzenia Komisji, na których powinna 

zostać przedstawiona dokładna kalkulacja ogrzewania. 

  

Ad.10.                                 Wolne wnioski i informacje 

 

 Pan Sławomir Winkler – sołtys sołectwa Wiewiórów zwrócił się do Wójta Gminy            

w sprawie terminu wytyczenia drogi w Wiewiórowie oraz obniżeniu przepustów w rowach 

przy posesji pana Cieślaka w Wiewiórowie. 

 

 Pani Magdalena Tazbir – sołtys sołectwa Dobryszyce I zwróciła się do Wójta Gminy 

z zapytaniem, kto jest odpowiedzialny za czyszczenie rowów, ponieważ rów, który znajduje 

się za budynkiem straży w Dobryszycach wymaga częstego przeczyszczenia. 

 

 Pan Jan Pawlikowski – Wójt Gminy poinformował, że za czyszczenie rowów 

odpowiedzialny jest właściciel terenu, przy którym znajduje się rów np. przy drodze 

powiatowej odpowiada Powiat.   

Jeżeli chodzi o wytyczenie drogi w Wiewiórowie, to na 5 kwietnia br. jest umówiony 

geodeta, każdy z mieszkańców dostał zawiadomienie o podziale. Zostanie przeprowadzony 

ostateczny podział, będzie wydana decyzja podziałowa  i zostanie wydzielona droga.  

 

 Pan Grzegorz Zasempa – Przewodniczący Rady Gminy poinformował                                      

o następujących sprawach: 
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1) Do 30 kwietnia Radni mają obowiązek złożyć oświadczenie majątkowe za 2010 rok. 

2) 3 kwietnia odbędą się wybory do Izby Rolniczej. 

 

 W punkcie tym Radni podjęli apel skierowany do Rządu Rzeczypospolitej Polskiej          

w sprawie uznania rolnictwa, aby było priorytetem podczas kierownictwa Polska                                    

w Unii Europejskim po przegłosowaniu – 13 głosów za, 2 osoby nieobecne                                                   

( apel w załączeniu do protokołu ).  

 

 Pani Krystyna Siewior – mieszkanka Dobryszyc przedstawiła Radnym swoją sprawę 

związaną z zalewaniem przez wody deszczowe jej posesji na skutek zasypania drogi                         

i odpływu wody w wyniku wykonania remontu tej drogi przez Urząd Gminy.  

     

Ad.11.  

Wobec wyczerpania porządku obrad VII Sesję Rady Gminy w dniu 31 marca                  

2011 roku zamknął Pan Grzegorz Zasempa – Przewodniczący Rady Gminy. 

 

Protokołował:                                                                                            Przewodniczył: 

Podinspektor                                                                                                                                                                           

ds. obsługi Rady Gminy i oświaty                                                  Przewodniczący Rady Gminy 

Katarzyna Marszał                                                                                Grzegorz Zasempa 


